
 
 

 

Protokoll från styrelsemöte Ångermanlands Skidförbund 11/2-2013 i 

Sollefteå.  

 
Närvarande: Roger Svensson, Carl-Gerhard Lindberg, Lars Eriksson Curt Dahlberg 

Kent Sjödahl, Marie Eriksson. 

 

 

§ 1  Mötet öppnades av ordförande Roger Svensson 

 

§2  Till sekreterare valdes Kent Sjödahl 

 

§3  Föregående protokoll upplästes och godkänndes. 

 

§4  Ekonomin i ordning och i normal nivå med tidigare år vid den här tidpunkten. Varje    

      kommitté bör kunna visa upp vinst, då bidrag till kansliet minskar. Alla måste bli bättre på  

      att redovisa lärgrupptimmar!! 

 

§5  Rapporter: Alpint: ”Stormig start”. 4 tävlingar redovisades. Skicrosspremiär i Kramfors,  

      succé. LVC i Junsele, LVC+ DM Sollefteå i Skule tillsammans med Skulebergets AK, 

      LVC i Härnösand. Bra tävlingar i LVC alla som hittills genomförts. Kvar är Kramfors.  

      Sollefteå kör en tävling för D-åkare på Skärtorsdag. Söker också FIS-tävling och SM-sla- 

      lom till nästa år. C:a 70 aktiva alpinåkare. Kent föreslog med anledning av Skicross-succén 

      i Kramfors att distriktet satsar på det för att om möjlig fånga flera till alpinsporten. 

 

      Backe: Ingen närvarande 

 

      Kansli: Fiberuppkoppling aktuell. Kollar med olika leverantörers priser. 

 

      Längd: Ungdomstävlingar i Kramfors, Nordingrå skicross med många deltagare. 

                   Remsleskidan m.fl. Genomgående bra omdömen. 2-3 distriktsåkare rep. 

                    i World Cup. Framskjutna placeringar på SM 

 

§ 6  Sparbanksstiftelsen beslutat att utdela stipendier på 25 000: - till förtjänta ungdomar 

       i Längd, Skidskytte och Alpint. Till nästa styrelsemöte bjuds Stig Wiklund in för att klar- 

       göra vilka villkor som gäller. 

 

§ 7  Planering för styrelsens möten och arbetsfördelning. Styrelsemöten 8/4 och 27/5. 

       Arbetsfördelning: Curt Dahlberg kassör, Roger Nyström utbildningsansv. Kent Sjödahl 

       sekreterare, Rickard Fröier vice ordf.  



§ 8  Övriga frågor. Beslutades att arrangera ”Idrottsgala” i oktober. Förslag 12/10. 

 

§ 9  Ordförande avslutade mötet. 

 

 

 

     

 

Kent Sjödahl    Roger Svensson 

Sekreterare.    Justerare. 


